

Title (en)
EXTENDABLE RIGID STRUCTURE.

Title (de)
AUSZIEHBARE, STARRE STRUKTUR.

Title (fr)
CONSTRUCTION RIGIDE EXTENSIBLE.

Publication
EP 0407536 A1 19910116 (FR)

Application
EP 90901727 A 19900131

Priority
BE 8900097 A 19890201

Abstract (en)
[origin: WO9008861A1] A structure comprising a first fixed chamber (11) and at least a second chamber (12) encompassing the fixed chamber (11), whereby the second chamber is located so as to be able to slide transversely relative to the axis of the fixed chamber in order to extend the internal volume of the structure. The sliding chamber, or each such chamber, is advantageously located on a structure which slides on rolling means (29). The extendable structure can be moved in the form of a trailer or a semi-trailer (1) or is transportable in the form of a container.

Abstract (fr)
Une construction comprenant un premier caisson fixe (11) et au moins un second caisson (12) enveloppant le caisson fixe (11) ledit second caisson étant monté de manière à pouvoir coulisser transversalement à un axe du caisson fixe afin d'étendre le volume intérieur de la construction. Le ou chaque caisson coulissant est avantageusement monté sur une structure glissant sur des moyens de roulement (29). La construction extensible peut être déplaçable sous la forme d'une remorque ou d'un semi-remorque (1) ou être transportable sous la forme d'un conteneur.

IPC 1-7
E04B 1/343

IPC 8 full level
E04B 1/343 (2006.01); **E04H 3/12** (2006.01)

CPC (source: EP US)
E04B 1/34305 (2013.01 - EP US); **E04B 1/34336** (2013.01 - EP US); **E04H 3/126** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)
See references of WO 9008861A1

Designated contracting state (EPC)
BE DE ES FR GB IT NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 9008861 A1 19900809; AU 4946990 A 19900824; BE 1002503 A7 19910305; CA 2026320 A1 19900802; DE 69004018 D1 19931125;
DE 69004018 T2 19940511; EP 0407536 A1 19910116; EP 0407536 B1 19931020; ES 2047912 T3 19940301; US 5291701 A 19940308

DOCDB simple family (application)
BE 9000005 W 19900131; AU 4946990 A 19900131; BE 8900097 A 19890201; CA 2026320 A 19900131; DE 69004018 T 19900131;
EP 90901727 A 19900131; ES 90901727 T 19900131; US 47484890 A 19901114